
Datum: 25. 4. 2023

ZAPISNIK

15. redne seje Sveta zavoda Srednje šole Črnomelj,

ki je bila 24. 4. 2023 ob 18. uri v učilnici RAČ 2 v Srednji šoli Črnomelj.

PRISOTNI ČLANI: 

 predstavniki zaposlenih: Nevenka Dragovan Makovec, Branislav Adlešič, Rosana 
Vukojević, Nenad Mikunovič, Vesna Fabjan

 predstavniki staršev: Robert Lozar, Simon Kralj, Jana Jerman  
 predstavnika dijakov: Neja Žabčić Grabrijan
 predstavnik lokalne skupnosti: Janez Stepan 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica Darja Bremec,  računovodkinja  Tatjana Weiss,  vodja 
šolskih delavnic Stanko Kostelac,  tajnica Nataša Plut

OPRAVIČENO ODSOTNI: 

 predstavnik ustanovitelja: Stanislav Malerič, Andrej Fabjan
 predstavnika dijakov: Aljaž Skušek

DNEVNI RED

1. Potrditev dnevnega reda
2. Pregled in sprejem zapisnika 14. seje 
3. Obravnava in sprejem vsebinskega in finančnega načrta SŠ Črnomelj za leto 

2023
4. Vpis za šolsko leto 2023/24
5. Seznanitev z inšpekcijskim nadzorom 
6. Uspešnost v.d. ravnatelja za leto 2022 – določitev odstotka 
7. Razno



2

Predsednik sveta ugotovi sklepčnost, otvori sejo in predstavi gradivo.

K točki 1: Potrditev dnevnega reda

Sklep 1: Člani sveta zavoda so soglasno sprejeli dnevni red v predlagani obliki.

K točki 2: Pregled in sprejem zapisnika 

Sklep 2: Člani sveta so soglasno sprejeli  Zapisnik 14. redne seje v predlagani 
obliki in zapisnik Korespondenčne seje z 11.4.2023

K točki 3: Obravnava in sprejem vsebinskega in finančnega načrta SŠ Črnomelj 
za leto 2023

Računovodkinja Tatjana Weiss predstavi spremenjen  računovodski del Finančnega 
načrta za leto 2023, vsebinski del načrta pa je bil predstavljen že na januarski seji. 

Sklep 3: Člani sveta so soglasno sprejeli  Finančni načrt Srednje šole  Črnomelj 
za leto 2023  v predlagani obliki. 

K točki 4: Vpis za šolsko leto 2023/24

Ravnateljica Darja Bremec predstavi število prijav v razpisane programe. 

V program gimnazija se je vpisalo 30 učencev, v program strojni tehnik 28 učencev in v 
program oblikovalec kovin 3 učenci.  Zaradi premalo prijav v program ekonomski tehnik 
– 2 učenca, se le-ta ne bo izvajal. Program ekonomski tehnik  bo ponovno razpisan za 
šol. leto 2024/25.  

K točki 5: Seznanitev z inšpekcijskim nadzorom:  

Ravnateljica predstavi zapisnik  inšpekcijskega nadzora in ugotovljene nepopolnosti. 
nepregledno izvajanje OIV in način seznanitve sveta zavoda o delovnih sobotah. 

Predlaga sklep, da svet zavoda potrdi 2 delovni soboti za dijake, kot je planirano v 
koledarju OIV.  

Sklep 5: Člani sveta so soglasno sprejeli sklep o dveh  delovnih sobotah. 

K točki 6: Uspešnost v. d. ravnatelja za leto 2022 – določitev odstotka

Za ravnatelje se nameni 2% letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev, oziroma, če 
so za to izpolnjeni vsi pogoji, do največ 5% letnih sredstev za osnovne plače 
ravnateljev. 
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Glede na to, da so bile okoliščine, v katerih so delovali vzgojno-izobraževalni zavodi tudi 
v letu 2022, zelo zahtevne in je bilo poslovanje zavodov oziroma izvajanje vzgojno-
izobraževalnih programov oteženo, kar je od ravnateljev terjalo veliko dodatnih naporov, 
Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje svetom zavodov priporoča, da za redno delovno 
uspešnost ravnatelja/direktorja namenijo 5% polletne mase osnovne plače ravnatelja. 
(povzetek iz Okrožnice). 

Sklep 6: Svet Srednje šole Črnomelj je soglasno sprejel, da se v.d. ravnatelju 
Zvonku Ivanušiču nameni 5% masne osnovne plače ravnatelja. 

K točki 7: Razno

 Ravnateljica je podala podatke o izbirnih maturitetnih predmetih in pojasnila, da 
imamo na razpolago le 420 ur za izbirne predmete in se bo potrebno tehtno 
odločit, glede na prijave dijakov, katere bomo izvajali. 

 Predsednik Janez  Stepan je izpostavil  anonimno pismo z opozorili na probleme 
pri matematiki, in slovenščini,  zanima ga kako se je ukrepalo. Ravnateljica je 
pojasnila, da so bili opravljeni razgovori in pojasnila, da se s strani šole že 
izvajajo dodatne učne ure, kar je bilo omenjeno že predhodno na roditeljskem 
sestanku 1.AG, problematika je bila že obravnavana na seji s sveta staršev v 
mesecu januarju.

 Branislav Adlešič je izpostavil revizijsko poročilo in nestrinjanje z zahtevo po 
njem. 

 Jano Jerman je zanimalo, kako poteka pridobivanje novega programa. 
Ravnateljica je pojasnila, da se na CPI-u ukvarjajo s standardi in v mesecu maju 
je planiran ogled šole v Nemčiji, ki že ima uveden program. Planiramo uvedbo 
programa za šolsko leto 2024/25.

Programiranje smo vključiti že v odprti kurikul v programu strojni tehnik, vključili 
ga bomo tudi v slopu ITS v programu gimnazija. Krožek programiranja bomo 
ponudili dijakom tudi v naslednjem šolskem letu. 

Seja se zaključi ob 19:06. 

Zapisala: Predsednik Sveta šole 
Nataša Plut Janez Stepan


